
Pytał, czy są plany przejęcia Pałacu Reymonda? 

Z właścicielami nieruchomości są prowadzone rozmowy w sprawie nabycia nieruchomości. Przyjęto 

rozwiązanie polegające na zamianie nieruchomości. Uzgodniono również, że przedmiotem zamiany 

ze strony Miasta będzie nieruchomość niezabudowana. Sfinalizowanie zamiany planowane jest na 

2020 rok. 


